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 Az előző évi decemberi ülésen Polgármester úr  megbízására a Bölcsőde építkezésére 

hetente több alkalommal mentem ki, és kísértem figyelemmel az építkezés folyamatát. 

A látottakat rögzítettem digitálisan. Az építésvezetővel és a területen felelős vezetővel 

folyamatosan konzultáltam a következő munkafázisokról, és határidőkről. Állandó 

kontaktba voltam a hivatal munkatársával és a látottakat folyamatosan egyeztettük. 

 Ütemtervet készítettem el az elkövetkező hónapok feladatairól, ami egyeztetés alatt áll 

a résztvevőkkel, felelősökkel. Fontosnak tartottam, hogy a képviselő testület is 

naprakész tájékoztatást kapjon a folyamatról, így e-mailben és a testületi üléseken 

tájékoztattam őket. 

 2024. március 23-án Bölcsődei konferencián vettem részt, hogy minél több 

információt szerezzek a bölcsődével kapcsolatban. 

 A hivatal munkatársainak és a képviselő testület tagjainak PPT bemutató anyagot 

készítettem a bölcsőde működésével kapcsolatban. A PPT anyaga tartalmazta a 

bölcsőde szakmai munkáját, illetve a finanszírozás oldalát. Nagyon hasznosnak ítéltük 

meg a kötetlen beszélgetést, melyre Szalontai Katalin szakértő is részt vett.  

 Második alkalommal került kihelyezésre a Húsvéti Házikó, melynek a dekorációját 

folyamatosan magam készítettem el. Nagyon sok pozitív visszajelzést kaptam a 

településen élőktől, hogy megköszönjék a munkámat. A házikó mellé készített három 

fatojás, és újdonságként egy kis szekér is kikerült, mely fotózásra alkalmas a 

gyermekek és a szüleik részére. A barkácsoláshoz és a kihelyezéshez Minczér 

Sándortól kaptam segítséget, melyet nagyon köszönök neki!  

 A Mikulás házikó, az Adventi koszorú is az én két kezem munkája, ami 

megörvendezteti a meleg lelkületű embereket Csobánkán. Több olyan más településen 

lakóitól kaptam vissza jelzést, hogy eljönnek Csobánkára megnézni az ünnepi 

hangulatban lévő dekorációt, ami csak a mi településünkön látható.  

 Folyamatos egyeztetést tartottam a környező település bölcsődevezetőivel- 

Pilisszentkereszt, Pilisvörösvár, Budakalász, Pomáz, Iklad, Üröm, és a 

Szigetmonostori Bölcsőde,- szakmai beszélgetés több alkalommal Németh Mária 

szakértővel. 

 A bölcsődei eszköz –és felszerelési jegyzék-pályázati anyag áttanulmányozása során 

piackutató munkát végeztem az eszközök beszerzése kapcsán. Nagyon fontosnak 



találtam, hogy több helyen tájékozódjam a kínálatból és a minőségi prioritást szemmel 

tartva. A nyertes eszközpályázat után elmentem a nyertes pályázó céghez, ahol sikerült 

vizuálisan is meggyőződnöm a termékekről. Ennek eredményeként a Fair Play Kft. 

kérte, hogy a Csobánkai Magocska Bölcsőde engedélyt adjon a katalógusban való 

megjelenéséhez.  

 A bölcsődei szakértő is elismerését fejezte ki, hogy a bútorok színei, kiválasztása 

összhangban van az épülettel és ízléses kiválasztást sikerült elvégeznem. Nagyon 

izgultam, amikor a bútorokat átvettem, hogy a katalógusból kiválasztott termékek ne 

okozzanak csalódást.  

 Április 18-án az építésszel egyeztetés történt az udvari játékokkal kapcsolatban. 

Sikerült olyan egyességre jutnunk, ami mindenkinek megfelelő volt az előírásoknak és 

a pályázati dokumentációknak megfelelően. Nagyon minőségi és funkcióját tekintve 

megfelelő udvari játékok kerültek megrendelésre.  

 Lehetőség volt grafikussal is egyeztetnünk, aki a jelenlegi bölcsőde feliratot tervezte 

meg. 

 2024. április 26-án a Baba-mama klubban tájékoztatást tartottam a bölcsődével 

kapcsolatban, amire telt házas jelenlét fogadott. A tájékoztatón részt vett Völgyes 

József polgármester, és a Schleer Ágnes védőnő is. Későbbiekben szóróanyagot is 

készítettem, amiben a beiratkozáshoz és a bölcsődei szolgáltatásról adott tájékoztatást. 

 Heti szinten tartottunk egyeztetést a hivatalban a kollégákkal a bölcsődei építkezési 

folyamattal, és a beszerzésekkel kapcsolatban. Ezeken az egyeztetéseken részt vett a 

kivitelező, tervező iroda munkatársai. Napi szintű kapcsolat alakult ki ezáltal az 

illetékes felelősökkel,mind a hivatal és a kivitelező céggel. 

 A hivatalos portálon megjelent Bölcsődevezetői pályázatomat elkészítettem, és 

hivatalosan benyújtottam. A pályázatot a Magyar Bölcsődék Egyesülete minősítette, 

véleményezte a hivatal részére. 

 Informális egyeztetést tartottunk Leányfalu polgármesterével, mert Leányfalu is egy 

időben Csobánkával építette bölcsődéjét. Egymásnak hasznos információkat adtunk át 

az elkövetkező folyamatokról, mint a használatbavételi és a működési engedély 

kapcsán. 

 Koszorúzás az Október 6. Aradi vértanuk emlékére. 

 Lakossági megkeresésre a Hivatalban egyeztetésen való részvétel a Pizzázóval 

kapcsolatban Főépítész asszonnyal. 

 VIII. Modern Pedagógus konferencián való képviselet. 

 Turi-Kovács Béla búcsúztatásán Csobánka képviselete Polgármester Úrral 

Szentendrén. 

 Képviselői meghívást kaptunk a Református Egyháztól, melyen egy csodálatos 

orgonaesten vehettem részt. 

 Pilisvörösvári Bölcsőde átadó ünnepségén való részvétel 2024. december 14-én. 

 A karácsonyi ajándék a 70.év felettiek és a gyermeke részére feladatai immár 9. éve a 

saját feladatomnak tudhatom.  

 Október 16-án az Édesség nagykereskedésben a csomagok összeállítása, a termékek 

válogatása 



 Lista átnézése, az iskolai és óvodai létszám egyeztetése 

 Kuponok borítékolása 

 Kuponok lakcímre való eljuttatása 

 A csomagok összeállítása (szombaton és hét közben), és a segítség megszervezése 

 Csomagok osztása 

 A gyermekek és az idősek részére 3-3 napot jelöltünk ki, hogy zökkenőmentesen 

teljesüljön a csomagok átvétele. Nagyon sokan pozitív jelzéssel éltek az átvételkor, 

hogy ilyen gazdasági helyzetben is az Önkormányzat él ezzel a gesztussal a település 

gyermeki és idősei felé.  

 Az Baba-mama klub a saját szervezésében, óvoda és iskola gyermekei az 

intézményekben kapták meg a mikulás ajándékát! 

 Bölcsőde átadó ünnepségen való részvétel Leányfalun 

 Képviselő tiszteltdíjamból támogattam a megnyíló Bölcsőde szakmai munkáját illetve 

a tárgyi eszközök pótlását! ( Szakmai konferencia díja, „Igy tedd rá!” képzésen való 

részvétel, Szakmai folyóirat RAABE Kiadó havi szinten történő megrendelése, 

tárolók, textilek, bölcsődei zsákok elkészítése, elektromos eszközök beszerzése 

Adomány útján). Kijelentem, hogy a megvásárolt termékek a bölcsődében 

megtalálhatók! Saját döntésem volt a közel 300000.-Ft kifizetés, és az adományban 

szerzett 1031439.- Ft becsült összeg átadása a bölcsőde részére. 

 

A Bölcsődei projekt egy izgalmas feladat volt számomra, és egyben egy megtisztelő felkérés.  

Igyekeztem a projekt folyamatban aktív részvétellel jelen lenni, és arra törekedni, hogy 

Csobánka sikere legyen az új intézmény megalapítása, létrehozása. Büszkén jelenthetem ki, 

hogy a Csobánkai Magocska Bölcsőde projekt példaértékű lett a minisztérium és a környező  

bölcsődei beruházások között. Április hónapban felkérést kaptunk, hogy az Országos Magyar 

Bölcsődék Egyesületének TV felvétel helyszínét a mi bölcsődénk biztosítsa. A felvétel és a 

Multiverzum adása örökítette meg a bölcsődénk pillanatait, melynek a csobánkai 

kisgyermekek voltak a főszereplői! 

8 hónapos képviselői munka áll mögöttem a bölcsőde építésével kapcsolatban. Képviselőként 

láttam el a feladatokat, egyeztetéseket, megvalósítást. 

A Csobánkai családok és jómagam nevében szeretnék köszönetet mondani Polgármester 

Úrnak, Jegyző Úrnak, a hivatal dolgozóinak, hogy hittek abban, hogy létre tudnak hoznak a 

jövő nemzedékének egy minőségi bölcsődét.  

Köszönöm Csillag Katalinnak, Baranyai Máriának, Márton Zsuzsának, hogy partnerként 

kezeltek, mindenben segítségemre voltak, időben korrekt tájékoztatást és együttműködést 

nyújtottak részemre. A Kormányhivatali és a Miniszteri ellenőrzéseken együtt vettünk részt, 

aminek minden eredménye kiváló volt ahhoz, hogy azonnali Használatba vételi és Működési 

engedélyt kapjon a bölcsőde! Csobánka teljesítette feladatát, miszerint a bölcsődei alapellátás 

kötelező feladat a települések számára! 



Külön köszönöm Képviselő társaimnak is a támogatását, akikkel hasonlóan gondolkodtunk a 

Bölcsőde fontosságát illetően településünkön! 

 

Mohácsi Katalin 

                                                                                                                  Képviselő 

Csobánka, 2024. május 26. 

 

 

 

 

 


